
Agent Jankovica: Gra w Romie jest jego marzeniem

News - ASRoma.pl

Filip Jankovic to najczęściej pojawiające się nazwisko w ostatnich plotkach

transferowych. Radio Centro Suono Sport postanowiło zweryfikować

doniesienia mediów, kontaktując się z agentem piłkarza, Emanuele

Marchettim. 

 

Czytaliśmy wypowiedzi Jankovica. Potwierdzasz, że chce do Romy?

- Tak, oczywiście. Jest śledzony przez Zemana od zeszłego roku. Noszenie koszulki

Romy jest jego marzeniem.

 

Ile ma lat?

- Jest z rocznika '95, w styczniu skończy 18 lat. Jest silny fizycznie, to gracz z

ogromnym potencjałem.

 

Jak narodziło się zainteresowanie Romy?

- Było konkretne zainteresowanie Romy w zeszłym roku, podpatrywali go również

podczas Mistrzostw Europy w kategorii wiekowej. Jego problemem jest status gracza

spoza UE. To prawdziwy problem, który ma Filip.

 

Crvena Zvezda?

- Odnowili z nim w zeszłym roku kontrakt i wierzą mocno w Filipa. Crvena Zvezda

ma wiele problemów i odczuwa je także on. Grał w Pucharze Serbii i zadebiutował w

Lidze Europejskiej.

 

Inne zainteresowane drużyny?

- W lipcu było silne zainteresowanie ze strony Porto, potem nie było niczego. Jest

również inny włoski klub, który go obserwuje, jednak ze względu na relacje, które

mam z tym klubem. To zespół z północy. Jako kibic Giallorossich nie powinienem

tego mówić, jednak wolałbym, aby przyszedł do Romy.

Jakie mogą być trudności?
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- Podoba się bardzo Sabatiniemu, jego problemem jest brak paszportu UE. Jest

złotym chłopakiem z rocznika '95, który żyje dla piłki nożnej, jest prawdziwym

profesjonalistą Nie ma głupot w głowie, trenuje i wystarczy. Jego marzeniem jest

móc nosić koszulkę Giallorossich. W zeszłym roku, gdy udałem się do Serbii na

rozmowę, był w koszulce z Tottim. Powiedział mi, że za dziesięć lat ma nadzieję

założyć dziesiąty numer. Nosić jednak koszulkę Tottiego to niebywały ciężar. Jeśli

uda się go sprowadzić do Romy dobry będzie nawet numer 12.

 

Można znaleźć rozwiązanie dla statusu spoza UE?

- Na Słowenii istnieje prawo, że ważne osoby publiczne mogą wymagać paszportu

unijnego, gdy grają przynajmniej przez rok w lidze rumuńskiej. Jednak jest to

nieprawdopodobna hipoteza.

 

Poślubić rzymiankę, aby zdobyć paszport...

- Jest zaręczony z piękną dziewczyną z Serbii, także w tej kwestii jest bardzo

poważny.
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